
                                               Protokół Nr 16/2017                                                                                                          

                              z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

                               odbytego w dniu 28 grudnia 2017 roku 

 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 900. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 

 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLIII Sesję Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie protokołu Nr14 z  posiedzenia komisji.                                                                                                             

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad1. 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Daniel Glinka. 

Przywitał Burmistrza – Krzysztofa Bagińskiego, Sekretarza Miasta – Piotra Janowskiego, 

Skarbnik Miasta –Iwonę Kubiak, zaproszonych gości oraz członków komisji. 

 

Ad2. 

Przewodniczący komisji –powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia  projektów uchwał 

na XLIII Sesję Rady Miejskiej. Są to następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie aktualizacji planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta 

Białogard na lata 2018-2020, 

Przedstawiła:  Prezes RWiK Sp. z o.o. – M. Przychodni 

Uzasadnienie: 

Obecnie obowiązuje plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

będących w posiadaniu spółki na obszarze miasta Białogard na lata 2014-2020.  

Został on zatwierdzony uchwałą  Rady Miejskiej  w  dniu 31 sierpnia  2016 roku. 

Przedstawiony  projekt dotyczy aktualizacji i zadań planowych. Na nie są opracowane 

projekty techniczne. Plany ustala i weryfikuje Burmistrz.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw – 2,wstrzymało się –0.Opinia pozytywna.  

  



b) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kwot kryteriów dochodowych 

uprawniających  do wsparcia osób w ramach wieloletniego programu wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc Państwa w zakresie dożywiania” na lata 

2014 – 2020 oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia z tego programu,  

Przedstawiła: Dyrektor MOPS – K.  Krzemińska-Kumpin 

Uzasadnienie: 

W październiku tego roku przedstawiałam Państwu propozycje dwóch uchwał.  

Podniesienia kryterium dla osób korzystających z pomocy społecznej oraz program 

osłonowy.Rada Miejska przyjęła obie uchwały i następnie Wojewoda Zachodniopomorski w 

ramach posiadanych kompetencji badając uchwały zasugerował nam, że możemy je 

doprecyzować.Stąd właśnie te zmiany. Zasugerowano nam żeby też wprowadzić świadczenie 

niepieniężne. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 5  (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc Miasta w zakresie dożywiania” na lata 2017 – 2020, 

Przedstawiła: Dyrektor MOPS – K.  Krzemińska-Kumpin     

Uzasadnienie: 

Podobnie jak w pierwszej uchwale  mamy też taką małą zmianę kosmetyczną. 
Doprecyzowaliśmy, że określamy liczbę 20 dzieci korzystających ze świadczeń pomocy 

społecznej.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 5  (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic)  

w Białogardzie,  

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Uzasadnienie: 

Do ulic, które wcześniejszymi uchwałami Rady Miejskiej zostały zaliczone do kategorii dróg 

miejskich i których przebieg ustalono, dodaje się: 
1) do ulicy Władysława Jagiełły, dz. Nr 131/3, 172/2. 327, obręb 007, 

2) do ulicy Drzymały, dz. Nr 682, obręb 017, 

3) do ulicy Miła, dz. Nr 124, obręb 015, 

4) do ulicy Kisielice Duże, dz. Nr 267/1, obręb 018. 

Są to działki, które powstały po podziale geodezyjnym. Uchwała nie powoduje skutków 

finansowych. 



Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod glosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 5  (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Uzasadnienie: 

W związku z przeprowadzonymi podziałami geodezyjnymi terenu przy ulicy Feliksa Stamma, 

ulicy Kamili Skolimowskiej w wyniku, których powstały  nowe działki przylegające do 

istniejącej drogi gminnej bez przypisanej nazwy, zachodzi konieczność nadania nazwy tej   

drodze. Planowany przebieg ulicy Tadeusza Ślusarskiego jest zgodny z ustaleniami 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono 

Przegłosowano: 

za – 5  (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

f) w sprawie nadania nazw ulicom w Białogardzie, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Uzasadnienie 

Jest to uchwała w sprawie nadania nazw ulicom: Świętego Brata Alberta i  Świętej Jadwigi 

Śląskiej. Ma charakter porządkowy i przebieg ulic jest zgodny z ustaleniami miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.                                                                                                                                                           

Przegłosowano: 

za – 5  (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Uzasadnienie: 

W związku   ze zmianą przebiegu drogi gminnej polegającą na dołączeniu do istniejącej drogi 

gminnej ulicy Kamili Skolimowskiej działki gruntu należało dokonać zmiany uchwały. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono 

Przegłosowano: 

za – 5  (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

  



h) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard dla terenu działek zlokalizowanych w podstrefie 

funkcjonalnej W19 oznaczonych symbolami 2MN, 3MN, 05KDW, 04KDD, terenu działek 

zlokalizowanych w podstrefie funkcjonalnej E4 oznaczonych symbolami 1P,U, 4P,U, 14P,U, 

04KDD, terenu działek zlokalizowanych w podstrefie funkcjonalnej E9 oznaczonych 

symbolem 19 Kp oraz terenu działek zlokalizowanych  w podstrefie funkcjonalnej E17 

oznaczonych symbolem 3MN, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej – A. Miszczor 

Uzasadnienie: 

Aktualnie dla całego miasta obowiązuje jeden miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przyjęty uchwałą Rady Miejskiej w październiku 2006 roku. 

W związku z wnioskami o zmianę planu, jakie  wpływają na bieżąco do Burmistrza 

przygotowano projekt uchwały dotyczący zmiany planu miejscowego dla terenu działek 

zlokalizowanych w miejscowym planie. Do tego projektu uchwały są  załączone - cztery 

mapki graficzne. Uchwała wywołuje skutki finansowe dla budżetu Miasta. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie.  

Radny K. Szyperski – powiedział, że w uchwale nie było napisane, że chcemy z tego 

kwartału wydzielić te 4 działki. Odniósł się do działek nr: 235 i 236 w obrębie ewidencyjnym 

009 stanowiących załącznik nr 3 do powyższej uchwały i powiedział, że ta zmiana zgłoszona 

została przez radnego Borkowskiego i dotyczy zmiany tych działek na działki usługowe  

i wybudowanie wielkopowierzchniowego sklepu spożywczego. W tej okolicy są dwie drogi 

dojazdowe. W pobliżu jest szpital, osiedle mieszkaniowe i osiedle domków jednorodzinnych. 

W związku z tym co ze sprawą bezpieczeństwa i parkingu dla pojazdów. 

Przewodniczący komisji– zapytał, dlaczego tylko te cztery działki w trybie przyspieszonym.                                                 

Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że nam zależy na sprzedaży tych działek. 

Radny K. Szyperski – powiedział, że trzeba wziąć pod uwagę kwestię bezpieczeństwa 

mieszkańców. 

Radny T. Strząbała -powiedział, że to miejsce można wykorzystać na parking  

z przeznaczeniem dla pacjentów szpitala.  Warto byłoby pomyśleć o zmianie organizacji 

ruchu w tym rejonie. 

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw –0,wstrzymało się –2. Opinia pozytywna 

 

i) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard, z wyłączeniem terenu działek zlokalizowanych   

w podstrefie funkcjonalnej W19 oznaczonych symbolami 2MN, 3MN, 05KDW, 04KDD, 

terenu działek zlokalizowanych w podstrefie funkcjonalnej E4 oznaczonych symbolami                     

1P,U, 4P,U, 14P,U, 04KDD, terenu działek zlokalizowanych  w podstrefie funkcjonalnej E9 

oznaczonych symbolem 19 Kp oraz terenu działek zlokalizowanych w podstrefie 

funkcjonalnej E17 oznaczonych symbolem 3MN, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej – A. Miszczor  

 

 

 



Uzasadnienie: 

Ten projekt również dotyczy zmiany uchwały planu miejscowego. Tym razem zmiany 

obszaru całego miasta w granicach administracyjnych z  wyłączeniem tych terenów, które 

wcześniej omawialiśmy. Uchwała wywołuje skutki finansowe dla budżetu Miasta.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.                                                                                                                                            

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw –0,wstrzymało się –2. Opinia pozytywna.  

 

j) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Dokonano przesunięć wydatków między działami: 

1. zmniejsza się wydatki z tytułu wypłaty dodatków mieszkaniowych o kwotę 39.000 zło 

oraz rozwiązuje się rezerwę utworzoną na finansowanie zadań oświatowych w wysokości 

37.683,58 zł, 

2. zwiększa się wydatki z tytułu zakupu energii w Urzędzie w wysokości 40.000 zł, 

z tytułu zakupu materiałów na potrzeby Urzędu o kwotę 10.000 zł, oraz z tytułu kosztów 

egzekucyjnych o kwotę 26.683,58 zł, 

3. zmienia się plan finansowcy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Plan wydatków 

między działami.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.                                                                                                                                   

Przegłosowano: 

za –4, przeciw –0,wstrzymało się –1. Opinia pozytywna.            

 

k) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

W załączniku nr 1 zaktualizowano wartości poszczególnych pozycji dochodów i wydatków, 

które zostały zmienione zarządzeniem Burmistrza w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2017.Powyższe zmiany nie powodują zmiany deficytu budżetowego w roku 2017. 

W załączaniu nr 2 – wykaz przedsięwzięć wieloletnich zmieniono limity wydatków zadania:,, 

Eksploatacja regionalnej instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych z terenu miasta 

Białogard”. Zwiększono limit wydatków o kwotę 5.200 zł.   

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.                                                                                                                                       

Przegłosowano: 

za –4, przeciw –0,wstrzymało się –1. Opinia pozytywna.                     

 

  



 

l) w sprawie uchwały budżetowej na rok 2018, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Określa się łączną kwotę planowanych dochodów budżetu Miasta Białogard w roku 2018  

w wysokości 99.449.569,08 zł, w tym: 

1) dochody bieżące – 93.449.712,08 zł, 

2) dochody majątkowe – 5.999.857 zł. 

Określa się łączną kwotę planowanych wydatków budżetu Miasta Białogard w roku 2018  

w wysokości 103, 610.643,08 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące – 90.674.982,08 zł, 

2) wydatki majątkowe – 12.845.561,00 zł. 

Planowany deficyt budżetowy ma wynieść 4.160.974 zł.  Dochody są prognozowane, jest to 

liczone na podstawie ubiegłego roku przewidywań. 
Sekretarz Miasta – poinformował, że będzie do projektu budżetu Miasta na rok 

2018zgłoszona autopoprawka odnośnie Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie.  

Radny K. Szyperski- zgłosił poprawkę,aby zapis na stronie 42 – Dopłaty w spółkach prawa 

handlowego, utrzymanie zieleni w miastach i gminach § 4150 zmniejszyć  o kwotę 50.000 zł. 

Zgłosił także poprawkę do uchwały budżetowej poprzez zmniejszenie kwoty  

o 300.000 zł do kwoty z roku poprzedniego wpisanej w uchwale na stronie 23 rozdział 75023 

Urzędy Gmin § 4010 wynagrodzenia osobowe pracowników. Radny zaproponował, aby 

analogicznie z § 4110 i 4120 składki na ubezpieczenia społeczne i fundusz pracy zdjąć kwotę 
60.000zł, bo to jest procentowo do proponowanej kwoty 300.000 zł. Ponadto poprawkę na 

stronie 24 rozdział 75075  § 4300 zakup usług pozostałych poprzez zdjęcie kwoty 66.140 zł, 

ponieważ nie zostało nam to wyjaśnione na komisjach, w tym momencie zapisać kwoty  na 

konkretne wydatki, czyli na ogłoszenia prasowe, usługi telewizyjne i na inne usługi nie 

można. Kolejna poprawka dotyczy zwiększenia na stronie 20 w rozdziale 70005 § 6060 

wydatki inwestycyjne na zakup inwestycyjnych jednostek budżetowych o kwotę 50.000 zł. 

Wydatek dotyczy zakupu sytemu Grobonet. Grobonet to jest inwentaryzacja cmentarzy wraz 

z zakupem systemu komputerowego. O tym też była mowa kilkukrotnie  na sesjach i chodzi 

o inwestycję dla ZGKiM.  

Następne poprawki  dotyczą: 
- strony 21 rozdział 7135 cmentarze § 4270 dołożenie kwoty 30.000 zł i radny prosiłaby 

wydatki realizowane przez ZGKiM związane z utrzymaniem cmentarzy komunalnych 

przeznaczyć na rozbudowę ciągów komunikacyjnych na cmentarzach, 

- strony 19 rozdział 70005 § 4270 zakup usług remontowych związanych z zasobem 

komunalnym dysponowanym przez ZGKiM zwiększenie o kwotę 66.140 zł. 

- strony 37 rozdział 85311 Rehabilitacja zawodowa i społeczna osób niepełnosprawnych 

dołożenie do kwoty 640.000 zł kwoty 20.000 zł dla Warsztatu Terapii Zajęciowej na 

doposażenie  na potrzeby tych osób. 



- strony 43 dział Kultura rozdział 92109 Domy i ośrodki kultury i kluby § 2480 dotacja 

podmiotowa dla samorządowej instytucji kulturalnej - dotacja dla Centrum Kultury i Spotkań 
Europejskich kwota 40.000 zł na doposażenie.  

Przegłosowano projekt uchwały z poprawkami:   

za– 1, przeciw – 2, wstrzymało się – 2. Opinia negatywna.   

 

ł) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Ustalono   wieloletnią prognozę finansową Miasta Białogard – zgodnie z załącznikiem nr 

1oraz ustalono wykaz przedsięwzięć wieloletnich – zgodnie z załącznikiem nr 2.                                                                                    

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie. Pytań i uwag nie 

zgłoszono.                                                                                                                                      

Przegłosowano:   

za– 1, przeciw – 2, wstrzymało się – 2. Opinia negatywna.     

 

m) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej – A. Miszczor  

Uzasadnienie: 

Parafia Rzymsko-Katolicka pod wezwaniem Narodzenia NMP w Białogardzie w dniu  

8 grudnia 2017 r. wystąpiła do Rady Miejskiej Białogardu z wnioskiem o udzielenie dotacji 

na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku, gotyckim kościele 

parafialnymp.w. Narodzenia NMP w Białogardzie, pochodzącym z XV wieku, który decyzją 
Prezydium Wojewódzkiej Rady Narodowej w Koszalinie z dnia 25 września 1954 r. wraz z 

otoczeniem  i wystrojem wnętrz wpisany został do Wojewódzkiego Rejestru Zabytków. 

Wymieniona we wniosku kwota wynosi 489.028,08 zł i stanowi 13,86% koniecznych  

nakładów. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie 

Radny T. Strząbała– zapytał, ile w ogóle potrzeba środków finansowych i skąd one będą. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że z dotacji zbiórki publicznej. Na wykonanie prac 

konserwatorskich i robót budowlanych przy zabytku,  potrzeba  jak wynika ze złożonego 

wniosku  kwoty 3.528.336,87 zł. 

Komisja powyższego projektu uchwały nie  głosowała. 

 

n) w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących miejski 

zasób nieruchomości, 

Uzasadnienie: 

Przewodniczący komisji – powiedział, że ten projekt uchwały umożliwi Radzie Miejskiej 

kontrolę działań Burmistrza w zakresie nabywania, zbywania i  obciążania nieruchomości 

stanowiących miejski zasób nieruchomości. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do 



przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje projekt uchwały pod głosowanie 

Pytań i uwag nie zgłoszono.                                                                                                                         

 

Przegłosowano: 

za– 2,przeciw – 0, wstrzymało się – 3.Opinia pozytywna. 

 

Ad3. 

Przyjęcie protokółu Nr 14 przeniesiono na kolejne posiedzenie komisji z powodu rozpoczęcia 

sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad4. 

Spraw rożnych nie wniesiono. 

 

Ad5. 

Posiedzenie komisji zakończono o godzinie1050.      

 

Protokółowała:  

D. Holczewska –Szydłowska 

 

Przewodniczący komisji:    

 

                                                                                                 /-/ Daniel Glinka 

 

 

 

 

 


